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Protokół Nr XLVIII/21 

z Sesji Rady Gminy Widawa 

odbytej w dniu 31 maja 2021 roku 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Widawie 

 

 

Ustawowa liczba radnych – 15 

Faktyczna liczba radnych – 15 

Liczba radnych obecnych – 14 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 1005 

Sesję zakończono o godz. 1225 

 

 

Ad. 1 

Kolejne posiedzenie Rady Gminy otworzył Pan Sławomir Stępnik – Przewodniczący Rady 

Gminy, który powitał wszystkich uczestników spotkania. Następnie po dokonaniu 

sprawdzenia obecności stwierdził prawomocność obrad. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Ad. 2 

W kolejnym punkcie Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad, który 

przedstawiał się następująco: 

Proponowany porządek obrad XLVIII Sesji Rady Gminy Widawa: 
 

1. Otwarcie XLVIII Sesji Rady Gminy Widawa i stwierdzenie prawomocności obrad oraz 

prawidłowości zwołania sesji. 

2. Przedstawienie proponowanego porządku obrad. 

3. Zgłaszanie uwag do protokołów z trzech ostatnich posiedzeń. 

4. Przedstawienie raportu o stanie Gminy Widawa za 2020 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia do wystąpienia z wnioskiem 

o dofinansowanie zadania: „Modernizacja sali gimnastycznej w Zespole Szkół 

w Widawie” w formie dotacji celowej, ze środków Województwa Łódzkiego w ramach 

programu „Infrastruktura sportowa Plus”. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia do podjęcia działań celem pozyskania 

środków finansowych ze źródeł zewnętrznych na realizację zadania wieloletniego pn. 

„Budowa sali sportowej w systemie budynku pasywnego przy budynku Szkoły 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Chociwiu”. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Widawa na 2021 r. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Widawa na lata 2021-2029. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy Widawa. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właścicieli 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/253/21 Rady Gminy Widawa 

z dnia 13 kwietnia 2021 r. w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej przystąpienia 

Gminy Widawa do konkursu związanego z budową placu zabaw przy placówkach 

szkolnych.  

12. Wolne wnioski i zapytania. 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady zaznaczył, iż w dwóch punktach dokonane zostały niewielkie 

zmiany dotyczące nazewnictwa zadań. W związku z powyższym zarządził głosowanie nad 

przedstawionym porządkiem obrad, w wyniku którego został on przyjęty jednogłośnie 

13 głosami ,,za”. 

(Protokół z głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 3 

Realizując porządek obrad Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołów z trzech 

ostatnich posiedzeń. 

Do protokołów nie zgłoszono uwag. 

 

Ad. 4 

W kolejnym punkcie obrad Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Michałowi 

Włodarczykowi – Wójtowi Gminy, który przedstawił Raport o stanie Gminy Widawa za rok 

2020. W pierwszej kolejności zaznaczył, iż od kilku lat jest to dokument obligatoryjny, który 

dostępny jest również na stronie internetowej gminy. 

(W trakcie tego punktu salę opuścił radny Wiesław Błaszczyk, natomiast na sesję przybyła 

radna Ewa Kaczmarek). 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził kilkuminutową przerwę.  

 

Ad. 5 

Po wznowieniu obrad głos ponownie zabrał Wójt Gminy w celu przedstawienia uzasadnienia 

do projektu uchwały przedłożonego w tym punkcie. W pierwszej kolejności wyjaśnił 

mianowicie, iż Urząd Marszałkowski Województwa Łódzkiego ogłosił nabór na wnioski 

dotyczące infrastruktury sportowej. Przypomniał następnie zebranym o tym, iż gmina już 

wcześniej uczestniczyła w pierwszej tegorocznej edycji tego programu otrzymując 70 tys. zł 

dofinansowania do budowę placu zabaw oraz siłowni na świeżym powietrzu przy Zespole 

Szkół w Widawie. W toku dalszej wypowiedzi Pan Wójt poinformował zebranych o tym, iż 

termin składania wniosków upływa w dniu dzisiejszym natomiast jednym z warunków 

umożliwiających jego złożenie jest uzyskanie przedmiotowego upoważnienia od rady gminy 
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z uwagi na zobowiązania, jakie zostaną podjęte na kolejne miesiące. Dodał, iż do dyspozycji 

pozostaje jedynie jedna dokumentacja, która może się zakwalifikować do takiego 

dofinansowania i dotyczy ona wymiany oświetlenia w sali gimnastycznej w placówce 

oświatowej w Widawie ze zwykłego na ledowe. Zaznaczył jeszcze, iż koszty ponoszone na 

energię są ogromne, gdyż lampy, które były montowane w latach 90-tych są już przestarzałe 

i pobierają bardzo dużo prądu. Ponadto nadmienił o tym, iż projekt był przygotowany 

wcześniej, niemniej jednak z jego realizacją wstrzymano się czekając na możliwość 

pozyskania środków zewnętrznych. Kontynuując swą wypowiedź Wójt Gminy poinformował 

zebranych o tym, iż wysokość kosztorysu opiewa na kwotę przeszło 40 tys. zł natomiast 

dofinansowanie będzie na poziomie około 50%, więc zabezpieczona w budżecie zostanie 

jedynie suma środków, która będzie dopełnieniem dotacji. Ponadto przypomniał zebranym 

o tym, iż w bieżącym roku wymieniona została również nawierzchnia podłogowa w tym 

obiekcie, a kwota środków zewnętrznych, jaką udało się pozyskać opiewała na prawie 90 tys. 

zł. Reasumując swą wypowiedź podkreślił to, iż przeprowadzenie wspomnianej inwestycji 

jego zdaniem jest bardzo dobrym posunięciem, gdyż z hali sportowej korzysta wiele osób, 

ćwiczą tam między innymi członkowie klubów sportowych, dzieci oraz młodzież. W związku 

z czym, przyniesie to wiele korzyści społeczeństwu, a także budżet szkolny zostanie 

odciążony ponosząc mniejsze koszty za energię elektryczną. Na zakończenie Pan Wójt 

poprosił o podjęcie przedmiotowej uchwały, zaznaczając jednocześnie o tym, iż po uzyskaniu 

pozytywnej opinii rady jeszcze w dniu dzisiejszym dostarczy do Urzędu Marszałkowskiego 

wniosek o dofinansowanie omawianego zadania. 

(W trakcie wystąpienia Wójta Gminy salę opuściła radna E. Kaczmarek). 

W związku z tym, iż nie zgłoszono żadnych uwag do omówionego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady odczytał jego treść, a następnie zarządził głosowanie nad jego 

podjęciem.  

W wyniku głosowania Uchwała Nr XLVIII/260/21 w sprawie upoważnienia do wystąpienia 

z wnioskiem o dofinansowanie zadania: „Modernizacja sali gimnastycznej w Zespole Szkół 

w Widawie” w formie dotacji celowej, ze środków Województwa Łódzkiego w ramach 

programu „Infrastruktura sportowa Plus” została przyjęta 12 głosami „za”, czyli jednogłośnie 

przez wszystkich obecnych na sali radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr XLVIII/260/21 w sprawie upoważnienia do 

wystąpienia z wnioskiem o dofinansowanie zadania: „Modernizacja sali gimnastycznej 

w Zespole Szkół w Widawie” w formie dotacji celowej, ze środków Województwa Łódzkiego 

w ramach programu „Infrastruktura sportowa Plus” stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

 

Ad. 6 

Do omówienia kolejnego punktu poproszony został również Wójt Gminy, który zna wstępie 

swej wypowiedzi zaznaczył, iż wymienione w projekcie uchwały zadanie jest największą 

w historii gminy inwestycją, której realizacja opiewa na kwotę prawie 9 mln zł. Dodał, iż 

udało się zgromadzić w budżecie środków finansowych na kwotę 3 mln zł natomiast został 

złożony wniosek do Ministerstwa Sportu o dofinansowanie tego przedsięwzięcia na sumę 

prawie 4,1 mln zł. W dalszej kolejności zaznaczył to, że obecnie pojawił się program 

„Puszczyk”, który obejmuje budownictwo pasywne i jest on podobny do tego w ramach, 
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którego wybudowane zostało przedszkole z tym, że różnica polega na tym, iż uzyskać można 

pożyczko-dotację. Następnie wyjaśnił to, iż można wnioskować o kwotę dopełniającą 

realizację całego omawianego zadania na pokrycie kosztów kwalifikowalnych, gdyż nie 

wszystkie wydatki do nich się zaliczają tak, jak chociażby wykonanie zewnętrznej elewacji 

budynku szkoły. W toku dalszej wypowiedzi Pan Wójt pokrótce omówił szczegóły dotyczące 

kwoty, jaką można pozyskać oraz warunków dotyczących jej rozliczenia. Następnie zaznaczył 

to, iż obecnie mowa jest o możliwości złożenia wniosku, niemniej jednak w planie 

finansowym takie założenia zostały już ujęte. W dalszej kolejności poinformował o terminie 

naboru oraz dalszej procedurze, jaka zostanie wdrożona po podjęciu przedmiotowej uchwały. 

Następnie z uwagi na brak jakichkolwiek pytań do omówionego powyżej projektu 

uchwały Przewodniczący Rady odczytał jego treść, a następnie zarządził głosowanie nad 

jego podjęciem. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady Gminy oznajmił,  

iż Uchwała Nr XLVIII/261/21 w sprawie upoważnienia do wystąpienia z wnioskiem 

o dofinansowanie zadania: „Modernizacja sali gimnastycznej w Zespole Szkół w Widawie” 

w formie dotacji celowej, ze środków Województwa Łódzkiego w ramach programu 

„Infrastruktura sportowa Plus” została przyjęta 12 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez 

wszystkich obecnych na sali radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr XLVIII/261/21 w sprawie upoważnienia do 

wystąpienia z wnioskiem o dofinansowanie zadania: „Modernizacja sali gimnastycznej 

w Zespole Szkół w Widawie” w formie dotacji celowej, ze środków Województwa Łódzkiego 

w ramach programu „Infrastruktura sportowa Plus” stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

 

Ad. 7 

W tym punkcie obrad głos zabrała Pani Ewa Wartałowicz – Skarbnik Gminy, która wyjaśniła 

zebranym to, że w przedłożonym projekcie uchwały dokonuje się zmian w budżecie gminy. 

Następnie wymieniła wszystkie korekty, jakie zostały wprowadzone omawiając je pokrótce 

oraz jednocześnie uzasadniając konieczność ich uwzględnienia. Ponadto zaznaczyła to, iż 

w związku z planowanymi zmianami w planie finansowym konieczne było również 

wprowadzenie pewnych korekt w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Następnie wymieniła 

bieżące kwoty dochodów oraz wydatków budżetu gminy zaznaczając jednocześnie to, iż 

wynik finansowy pozostaje na niezmienionym poziomie i wynosi 722 609 zł. W dalszej 

kolejności Pani Skarbnik poinformowała zebranych o tym, iż z uwagi na zamiar złożenia 

wniosku o dofinansowanie montażu instalacji fotowoltaicznych na budynkach użyteczności 

publicznej oraz złożonego już wniosku na odnawialne źródła energii dla mieszkańców 

konieczne było również wprowadzenie zmian w omawianym dokumencie na kolejne dwa 

lata. Następnie w sposób szczegółowy uzasadniła konieczność wprowadzenia wspomnianych 

korekt. 

(W trakcie wypowiedzi Skarbnik Gminy salę opuścił radny Sylwester Morawski). 

W dalszej kolejności z uwagi na to, iż nie zgłoszono żadnych zastrzeżeń oraz zapytań do 

omówionego powyżej aktu Przewodniczący Rady odczytał jego treść. 

Następnie zarządził głosowanie nad jego podjęciem w wyniku, którego Uchwała 

Nr XLVIII/262/21 w sprawie zmiany w budżecie Gminy Widawa na 2021 r. została przyjęta 
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11 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich obecnych na sali radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr XLVIII/262/21 w sprawie zmiany w budżecie 

Gminy Widawa na 2021 r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Ad. 8 

W związku z tym, iż projekt uchwały przedłożony w tym punkcie został już omówiony, a nikt 

z obecnych radnych nie zgłosił żadnych uwag Przewodniczący Rady odczytał jego treść, 

a następnie zarządził głosowanie nad jego podjęciem. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XLVIII/263/21 zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Widawa na lata 2021-2029 

została przyjęta 11 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich obecnych radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr XLVIII/238/21 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Widawa na lata 2021-2029 stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu). 

 

Ad. 9 

Do omówienia kolejnego projektu uchwały poproszony został Wójt Gminy, który odnosząc 

się do przedmiotowego projektu zaznaczył, iż Regulamin utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy jest najważniejszym dokumentem, który załączany jest do specyfikacji 

przetargowej, czyli tzw. SIWZ-u. Następnie zaznaczył, iż na podstawie zapisów w nim 

zawartych firma przystępująca do przetargu oblicza stawkę za wywóz śmieci na dany rok. 

Ponadto przypomniał zebranym o tym, iż wspomniany regulamin był zmieniany w ubiegłym 

roku i na podstawie jego zapisów odbył się przetarg. W toku dalszej wypowiedzi Pan Wójt 

zaznaczył, iż następna procedura dotycząca wyłonienia odbiorcy odpadów komunalnych na 

kolejny rok, bądź też dwa lata będzie procedowana jesienią. Następnie pokrótce omówił 

zasady przeprowadzania przetargu, który odbywa się już na warunkach unijnych i jest on 

nieograniczony. Ponadto raz jeszcze podkreślił to, iż omawiany dokument jest bardzo ważny 

i według niego naliczana jest stawka za wywóz jednej tony śmieci. W dalszej kolejności 

nadmienił o tym, iż na ostatnim posiedzeniu komisji rady gminy omawiane były kwestie 

zmiany niektórych zapisów, a mianowicie ograniczenia zbiórki wielkogabarytów do jednego 

razu w roku, gdyż generuje ona ogromne koszty. Dodał, iż jest to jedyna korekta, jaka została 

wprowadzona i która została zaopiniowana pozytywnie przez członków wspomnianej 

komisji. Kontynuując swą wypowiedź Wójt Gminy odniósł się do kolejnego projektu 

uchwały i zaznaczył to, że dotyczy ona wprowadzenia tej samej wyżej omówionej zmiany. 

Poinformował również zebranych o tym, iż oba akty podlegają publikacji w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Łódzkiego, natomiast ich uprawomocnienie nastąpi po upływie 

jednego miesiąca i po tym właśnie okresie rozpoczną się przygotowania do procedury 

przetargowej. Następnie raz jeszcze nadmienił o tym, że uchwała dotycząca omawianego 

regulaminu była podejmowana w ubiegłym roku i każdy mógł się z nią wcześniej zapoznać, 

a ponadto był on również omawiany na komisji, więc nie można zarzucić tego, że się czegoś 

nie widziało bądź nie wiedziało. W dalszej kolejności Pan Wójt zaznaczył, iż innych 

możliwości, co do zmian w omawianym dokumencie nie ma, gdyż wszystko w nim zawarte 

jest na minimalnym poziomie, jeśli chodzi o obniżenie kosztów. Ponadto przedstawił jeszcze 
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informację dotyczącą częstotliwości odbioru oraz wyjaśnił sposoby, w jakich można naliczać 

stawkę za odpady komunalne. Na zakończenie swego wystąpienia Wójt Gminy dodał jeszcze 

to, że w dalszym ciągu utrzymana zostaje również bonifikata dla osób posiadających 

kompostowniki. 

(W trakcie wypowiedzi Wójta Gminy na salę powrócił radny S. Morawski). 

W dalszej kolejności z uwagi na to, iż nie zgłoszono żadnych zastrzeżeń oraz zapytań do 

omówionego powyżej aktu Przewodniczący Rady odczytał jego treść. 

Następnie zarządził głosowanie nad jego podjęciem w wyniku, którego Uchwała 

Nr XLVIII/264/21 w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy Widawa została przyjęta 10 głosami „za”, przy 2 głosach radnego Marka 

Kapiczyńskiego i Jana Kraty „wstrzymujących się”. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr XLVIII/264/21 uchwalenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Widawa stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu). 

 

Ad. 10 

W związku z tym, iż projekt uchwały przedłożony w tym punkcie został już omówiony, a nikt 

z obecnych radnych nie zgłosił żadnych uwag Przewodniczący Rady odczytał jego treść, 

a następnie zarządził głosowanie nad jego podjęciem. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XLVIII/265/21 w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 

uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

została przyjęta 11 głosami „za”, przy 1 głosie radnego M. Kapiczyńskiego „wstrzymującym 

się”. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr XLVIII/265/21 w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właścicieli 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu). 

 

Ad. 11 

Odnosząc się do projektu uchwały przedłożonego w tym punkcie Przewodniczący Rady 

zaznaczył, iż jest on poddawany pod obrady rady po raz trzeci, a to ze względu na to, iż 

nadzór Wojewody miał kolejne zastrzeżenia, co do brzmienia tego aktu, a mianowicie kwestii 

jego ogłaszania. Ponadto wyraził nadzieję na to, że uchwała jest już poprawna i nie będzie 

więcej procedowana. 

W dalszej kolejności z uwagi na to, iż nie zgłoszono żadnych zastrzeżeń oraz zapytań do 

omówionego powyżej aktu Przewodniczący Rady odczytał jego treść. 

Następnie zarządził głosowanie nad jego podjęciem w wyniku, którego Uchwała 

Nr XLVIII/264/21 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/253/21 Rady Gminy Widawa z dnia 

13 kwietnia 2021 r. w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej przystąpienia Gminy Widawa 

do konkursu związanego z budową placu zabaw przy placówkach szkolnych została przyjęta 



7 

 

10 głosami „za”, przy 1 głosie radnego M. Kapiczyńskiego „wstrzymującym się”. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr XLVIII/264/21 w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XLV/253/21 Rady Gminy Widawa z dnia 13 kwietnia 2021 r. w sprawie rozpatrzenia 

petycji dotyczącej przystąpienia Gminy Widawa do konkursu związanego z budową placu 

zabaw przy placówkach szkolnych stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 

 

Ad. 12 i 13 

W punktach dotyczących wolnych wniosków i zapytań oraz spraw różnych brak chętnych do 

dyskusji. 

 

Ad. 14 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy podziękował za 

udział w obradach i zamknął kolejne posiedzenie Rady Gminy Widawa. 

Na tym protokół zakończono. 

           Przewodniczący 

Protokołowała:             Rady Gminy Widawa

   

Jolanta Szuleta    Sławomir Stępnik 


